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Rada Miejska w Prudniku 
Komisja d/s Wsi i Gospodarki Rolnej, Komisja Rewizyjna 

 

Protokół nr XXXII/2021 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej  
wraz z Komisją d/s Wsi i Gospodarki Rolnej 

 
Posiedzenie w dniu 25 sierpnia 2021 r. 

Obrady rozpoczęto 25 sierpnia 2021 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 11:10 tego samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji ds. Wsi: 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Andrzej Gajewski 

4. Zbigniew Kosiński 

5. Marcin Krasoń 

6. Stanisław Mięczakowski 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków Komisji Rewizyjnej 

Obecni: 

1. Josel Czerniak 

2. Andrzej Gajewski 

3. Marcin Krasoń 

4. Stanisław Mięczakowski 

5. Katarzyna Rożek 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1/ 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej – Andrzej 

Gajewski oraz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Josel Czerniak. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że Komisje 

posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

 

W posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście: Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak, Zastępca 

Burmistrza Jarosław Szóstka, Skarbnik Gminy Prudnik Wioleta Zator, Sekretarz Gminy Marek 

Radom, Naczelnik Mienia Gminy Dorota Szmulik,  Prezes Prudnickiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego Mirosław Czupkiewicz, Dyrektor Techniczny Zakładu Wodociągów i Kanalizacji 

Adam Szczepański, Główny Księgowy Zakładu Energetyki Cieplnej Czesław Gerus, Prezes Zakładu 

Usług Komunalnych Władysław Podróżny, Dyrektor Gminnego Zarządu Oświaty i Wychowania 

Maria Strońska.  

 

2. Informacja nt. przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego 2021/2022 (druk nr 

799) 
Przewodniczący Andrzej Gajewski zapytał obecną na posiedzeniu Dyrektor Gminnego Zarządu 

Oświaty i Wychowania Marię Strońską czy dostała informację od Dyrektora Szkoły w Szybowicach 
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o utrudnieniu w dojazdach dzieci do szkoły w związku z budową kanalizacji w miejscowości 

Szybowice? 

Dyrektor GZOiW Maria Strońska oznajmiła, że umowa z PKS została podpisana, a przystanki 

zostały wyznaczone zgodnie z dotychczasową formę dojazdu. Ze względu na trwający remont 

zostało skierowane pytanie do koordynatora tych wyjazdów, który ma sprawę rozeznać i ustalić 

nowe przystanki.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przyjęcie informacji druk nr 799 zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie informacja nt. przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego 2021/2022 (druk 

nr 799) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

3. Informacje o wynikach ekonomiczno-finansowych za 2020 rok miejskich spółek prawa 

handlowego: 
a) Prudnickiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego sp. z o. o. (druk nr 800) 

Przewodniczący Komisji zwrócił się do radnych z zapytaniem czy mają pytania do obecnego na 

posiedzeniu Prezesa PTBS Mirosława Czupkiewicza? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Wobec powyższego przyjęcie informacji (druk nr 800) zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia informacja Prudnickiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego sp. z o. o. (druk nr 800) 

kolejno przez:  

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Kosiński 
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Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

 

b) Zakładu Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. (druk nr 801) 

Przewodniczący Komisji zwrócił się do radnych czy mają pytania do obecnego na posiedzeniu  

Dyrektora Technicznego ZWIK Adama Szczepańskiego? 

Radny Stanisław Mięczakowski zapytał o rozbudowę kanalizacji w miejscowości Łąka Prudnicka. 

Powiedział, że inwestycja ta została rozpoczęta wiele lat temu, część wioski jest skanalizowana, 

jednak powstało wiele nowych budynków, których właściciele proszą o interwencję w kwestii 

podłączenia ich do sieci. Radny dodał, że rozmawiał na ten temat z prezesem, i z tego co się 

orientuje jest możliwość techniczna do wykonania tej kanalizacji, z racji tego, że jest wykonane 

przyłącze fi 300, które umożliwia dalszą rozbudowę. Radny poprosił, aby uwzględnić w budżecie i 

planie finansowym na przyszły rok rozbudowę kanalizacji przy ul. Głuchołaskiej, gdzie jest 10 

domów, których właściciele wyrażają chęć przyłączenia się do kanalizacji. Dodał, że w tej sprawie  

złożył już interpelację do burmistrza. 

Dyrektor Techniczny ZWIK Adam Szczepański oznajmił, że już nie raz poruszany był temat 

uwzględnienia tej kwestii w planie wieloletnim. Plan ten będzie zatwierdzany w 2025 roku. Dyrektor 

dodał, że dokument taki uwzględnia zarówno wolę radnych jak i mieszkańców. Wobec tego 

należałoby złożyć wniosek w temacie. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Josel Czerniak zgłosił, że w okolicach basenu i ogródków 

działkowych unosi się nieprzyjemny zapach z rzeki, jakby ścieki z pobliskich domów trafiały do niej.  

Dyrektor Techniczny ZWIK Adam Szczepański oznajmił, że nie ma wiedzy na temat tego, że 

przyłącz może gdzieś odchodzić. Zapewnił jednak, że zostanie to sprawdzone.  

Radny Zygmunt Bochenek oznajmił, że jest to ewidentna wina mieszkańców, którzy mają 

podłączoną kanalizację sanitarną do kanalizacji burzowej. Wyraził zdanie, że należy zacząć 

sprawdzać, którzy mieszkańcy mają nielegalne podłączenie. Wówczas problem będzie mógł zostać 

naprawiony. 

Przewodniczący Andrzej Gajewski podziękował za obecność Prezesa na zebraniu wiejskim w 

Szybowicach na zaproszenie sołtysa i rady sołeckiej. Prezes wyjaśnił dużo spraw nurtujących 

mieszkańców. Przewodniczący dodał, że myśląc przyszłościowo chciałby się odnieść do możliwości 

przejazdu samochodów w górnej części wsi, gdzie przejazd będzie możliwy tylko drogą polną. 

Należy zaplanować jednocześnie z trzecim etapem budowy kanalizacji umożliwienie mieszkańcom 

wyjazd z górnej części wsi drogą, która będzie chociaż utwardzona.  

Sołtys Czyżowic Alicja Zawiślak podziękowała za przegląd hydrantów. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Wobec powyższego przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie informacja Zakładu Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. (druk nr 801) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej. 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 
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NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

c) Informacja Zakładu Energetyki Cieplnej sp. z o.o. (druk nr 802) 

Przewodniczący Komisji zwrócił się do radnych z zapytaniem czy mają pytania do obecnego na 

posiedzeniu Głównego Księgowego Czesława Gerusa? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Wobec powyższego przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie informacja Zakładu Energetyki Cieplnej sp. z o.o. (druk nr 802) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

d) Informacja Zakładu Usług Komunalnych sp. z o. o. (druk nr 803) 

Przewodniczący Komisji zwrócił się do radnych z zapytaniem czy mają pytania do obecnego na 

posiedzeniu Prezesa ZUK Władysława Podróżnego? 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski zapytał jak wygląda analiza wywozu śmieci – czy jest 

już kalkulacja, że ustalona kwota na dzień dzisiejszy powinna wystarczyć do końca roku czy będę 

braki? 

Prezes ZUK Władysław Podróżny oznajmił, że analiza robiona jest systematycznie i na dzień 

dzisiejszy kwota powinna być wystarczająca. Kalkulując kwotę starano się wziąć pod uwagę 

wszystkie czynniki, jednak trzeba mieć na uwadze to, że nie na wszystkie ZUK ma wpływ. Są 

czynniki zewnętrzne, które są nieprzewidywalne. Jako przykład Prezes podał odbiór odpadów 

zielonych, które przez lata odbierane były przez RIPOK w Nysie na poziomie 1 200 ton i więcej w 

skali roku, natomiast z miesiąca na miesiąc podali informację, że ograniczają ten odbiór do 450 ton 

rocznie. Wiele gmin zostało postawionych w tak problematycznej sytuacji. Znalezienie odbiorcy w 
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chwili obecnej stanowi problem. Ponadto prezes oznajmił, że stale rośnie liczba odpadów i dopiero 

pod koniec roku będzie widoczny pełen obraz sytuacji.  

Przewodniczący Andrzej Gajewski poprosił o uściślenie co dzieje się z odpadami zielonymi? 

Prezes ZUK oznajmił, że na dzień dzisiejszy korzysta się ze składowiska przy ul. Wiejskiej. Nie jest 

ono jeszcze w pełni zapełnione i tam magazynowe są odpady zielone. Wiadomo, że jest to tylko na 

pewien czas, gdyż składowisko ma swoją określoną pojemność. 

Radny Stanisław Mięczakowski zapytał czy jest możliwe rozważenie wprowadzenia obniżenia 

stawki za wywóz śmieci osobom, które zadeklarują kompostowanie odpadów zielonych bądź 

osobom, które nie wytwarzają popiołu? Śladem innych gmin i w związku z tym, że gmina Prudnik 

wchodzi w politykę niskoemisyjności i czystego powietrza czy można złożyć wniosek, aby rada 

pochyliła się nad tematem? Obniżona stawka mobilizowałaby mieszkańców do kompostowania 

zielonych odpadów, czy też przejścia na inny system ogrzewania.  

Prezes ZUK oznajmił, że jest za każdą formą, która spowoduje ograniczenie liczby odpadów, 

ponieważ to w dużej mierze przedkłada się na koszty. Trzeba wiedzieć, że każda zmiana ceny w 

danej grupie to system naczyń powiązanych, który niesie za sobą określone skutki. Zakład Usług 

Komunalnych jest zobowiązany do odbioru odpadów zgodnie z ustawą oraz zgodnie z regulaminem 

przyjętym przez radę. Jeśli udałoby się przez obniżenie kwoty ograniczyć ilość odpadów to ZUK jest 

za. Trzeba brać jednak pod uwagę, że świadomość mieszkańców jest różna i często zdarza się tak, że 

deklarują jedno, a później pomimo deklaracji mieszają oddawane frakcje. Jeżeli ZUK będzie miał 

wiążący regulamin to będzie się do niego stosował. Wymaga to jednak analizy i przeliczenia, co jest 

już poza sferą ZUK.  

Radni podjęli dyskusję w temacie kultury segregacji śmieci wśród społeczeństwa. 

Burmistrz oznajmił, że niestety rzeczywistość jest taka, że w gminach, gdzie wprowadzono obniżkę 

za kompostowanie gdzie drastycznie wzrosła ilość odpadów zmieszanych. Chodzi o to, że są ludzie, 

którzy na spód kubła wrzucają odpady zielone, a na wierzch worki z odpadami zmieszanymi i tu 

nawet dobra wola pracownika, który sprawdza oddawane śmieci nie wystarczy, aby dopilnować tej 

kwestii. Wraz ze wzrostem ilości odpadów wzrosły również koszty ich wywozu. Pomysł poddany 

przez radnego Stanisława Mięczakowskiego jest dobrym kierunkiem, jednak musi on iść w parze ze 

wzrostem świadomości. Burmistrz oznajmił, że w wielu miastach odchodzi się powoli od koszenia 

traw przy każdym skwerze, co również zmniejsza ilość odpadów zielonych. 

Radny Zygmunt Bochenek zapytał o możliwość odrabiania przez mieszkańców zaległości 

czynszowych? 

Prezes ZUK oznajmił, że jest możliwość odpracowania czynszu dostosowana do możliwości osób. 

Dla kobiet jest taka możliwość na przykład w szalecie miejskim lub przy sprzątaniu klatek 

schodowych. Mężczyźni znajdą  taką możliwość w ekipie technicznej oraz w dziale zieleni. Każdy 

kto się zgłosi dostanie taką możliwość, a pojedyncze przypadek rozpatrywany jest indywidualnie.  

Sołtys Czyżowic Alicja Zawiślak w temacie segregacji śmieci powiedziała, że dokładnie to widać w 

dzień wystawiania worków. Dopóki świadomość ludzi się nie zwiększy to niestety wszyscy 

będziemy ponosić koszty. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Wobec powyższego przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie informacja Zakładu Usług Komunalnych sp. z o. o. (druk nr 803) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 



6 

 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

3. Zaopiniowanie uchwał pod obrady XLVI sesji Rady Miejskiej w Prudniku w sprawie: 

1)  zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2021 rok (druk nr 804) 
Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Wioleta Zator. 

1. Dokonuje się zmniejszenia dochodów majątkowych w dziale 700 § 0780 o kwotę 481.960,32zł  

z tytułu wpływów ze zbycia praw majątkowych. 

2. W związku ze zmianą klasyfikacji budżetowej i obowiązkiem dostosowania budżetu do 

ogłoszonego rozporządzenia dokonuje się zmiany klasyfikacji poprzez: 

- zmniejszenie dochodów majątkowych z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych na zadania pn. 

„Budowa drogi ul. Działkowej Prudnik - Łąka Prudnicka” w dziale 758 w § 6290 o kwotę 

5.456.000,00zł i zwiększenie dochodów w dziale 758 w nowym § 6100 o kwotę 5.456.000,00 zł. 

3. Dokonuje się zwiększenia dochodów planowanych i zrealizowanych ponad planowane wielkości: 

- w dziale 600 w § 0920 o kwotę 30,00zł z tytułu odsetek; 

- w dziale 700 w § 0550 o kwotę 35.000,00zł z opłat z tytułu użytkowania wieczystego 

nieruchomości; 

- w dziale 700 w § 0940 o kwotę 2.490,00zł z rozliczeń /zwrotów z lat ubiegłych; 

- w dziale 756 w § 0020 o kwotę 100.000,00zł z udziałów we wpływach z podatku dochodowego od 

osób prawnych; 

- w dziale 756 w § 0350 o kwotę 10.000,00zł z wpływów z podatku od działalności gospodarczej 

osób fizycznych, opłacanego w formie karty podatkowej; 

- w dziale 756 w § 0910 o kwotę 35.000,00zł z odsetek od nieterminowych wpłat z tytułu podatków i 

opłat; 

- w dziale 801 w § 0830 o kwotę 50.000,00zł z opłat za pobyt dziecka z innej gminy w przedszkolu 

w Prudniku; 

- w dziale 921 w § 0950 o kwotę 2.154,60zł z tytułu kar umownych za nieterminowe wykonanie 

umowy.  

4. Na podstawie decyzji Wojewody Opolskiego dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 758 w 

łącznej kwocie 62.941,21zł tj. dochodów bieżących w § 2030 o kwotę 49.327,72zł i dochodów 

majątkowych w § 6330 o kwotę 13.613,49zł jako zwrot części wydatków poniesionych przez gminę 

w ramach funduszu sołeckiego w 2020 r. 

5. W związku z decyzją Ministra Finansów, Funduszy i Polityki Regionalnej o przyznaniu ze 

środków rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 

758 w § 2920 w kwocie 73.578,00zł i jednocześnie dokonuje się zwiększenia wydatków na 

dofinansowanie wyposażenia w pomoce dydaktyczne niezbędne do realizacji podstawy programowej 

z przedmiotów przyrodniczych w ZSP nr 2 w Prudniku w dziale 801 rozdziale 80101 w kwocie 

73.578,00zł. 

6. Dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 801 w § 0670 o kwotę 156.000,00zł z tytułu 

wpływów z opłat za korzystanie z wyżywienia w stołówkach szkolnych i przedszkolnych. 

Jednocześnie dokonuje się zwiększenia wydatków na zakup środków żywności w dziale 801 

rozdziale 80148 o kwotę 156.000,00zł. 
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7. Dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 801 w § 2700 o kwotę 4.000,00zł z tytułu środków 

- nagrody uzyskanej przez Zespół Szkół w Prudniku w ramach konkursu "Złote Szkoły NBP". 

Jednocześnie dokonuje się zwiększenia wydatków w dziale 801 rozdziale 80101 o kwotę 4.000,00zł 

na zorganizowanie wycieczki dla uczniów szkoły. 

8. Dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 851 w § 2180 o kwotę 10.000,00zł z tytułu 

uzyskania środków - ryczałtu dla gmin na działania organizacyjne i promocyjne zachęcające 

mieszkańców do szczepień przeciw COVID-19. Jednocześnie dokonuje się zwiększenia wydatków 

na ww. działania w dziale 851 rozdziale 85195 o kwotę 10.000,00zł. 

9. Dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 854 w § 2460 o kwotę 32.700,00zł z tytułu dotacji 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu na realizację zadania 

"I owad przyleci, gdy nie będzie śmieci", na podstawie umowy zawartej w lipcu 2021 r. 

Jednocześnie dokonuje się zmniejszenia wydatków bieżących w dziale 801 rozdziale 80101 o kwotę 

4.300,00zł i w rozdziale 80113 o kwotę 3.000,00zł jako zabezpieczenie wkładu własnego w 

realizacji zadania. Łączenie zadanie w kwocie 40.000,00zł będzie realizowane przez ZSP w 

Rudziczce w dziale 854 rozdziale 85495. 

10. Dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 926 w § 0950 o kwotę 6.983,01zł z tytułu 

odszkodowań za zdewastowane siedziska na Stadionie Miejskim przy ul. Kolejowej oraz drzwi na 

Kąpielisku Miejskim przy ul. Zwycięstwa. Ponadto dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 

926 w § 0970 o kwotę 400,00zł z wpływów dochodów zrealizowanych ponad planowane wielkości. 

Jednocześnie dokonuje się zwiększenia wydatków w dziale 926 rozdziale 92601 o kwotę 7.500,00zł 

na zakup materiałów i wyposażenia związaną z naprawą szkód. 

11. Dokonuje się zwiększenia dochodów majątkowych w dziale 600 w § 6290 o kwotę 47.890,00zł z 

tytułu wkładu finansowego firmy PAN-GAZ Częstochowa S.A. przy przebudowie sieci gazowej 

wraz z przyłączami gazu w Prudniku przy ul. Skłodowskiej i Tysiąclecia. 

12. Dokonuje się zwiększenia dochodów majątkowych w dziale 600 w § 6350 o kwotę 160.000,00zł 

z pozyskanych z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w zakresie poprawy bezpieczeństwa ruchu 

pieszych. Jednocześnie dokonuje się zwiększenia wydatków majątkowych w dziale 600 rozdziale 

60016 o kwotę 160.000,00zł na zadania pn. „Przebudowa dwóch przejść dla pieszych ul. 

Piastowskiej w Prudniku w obrębie skrzyżowania z ul. Plac Wolności” w kwocie 80.000,00zł oraz 

„Przebudowa dwóch przejść dla pieszych ul. Piastowskiej w Prudniku w obrębie skrzyżowania z ul. 

Kopernika” w kwocie 80.000,00zł. 

13. Dokonuje się zwiększenia dochodów majątkowych w dziale 750 w § 6257 o kwotę 409.236,23zł 

z tytułu dotacji za zadanie zakończone w 2020 r. "Zwiększenie efektywności energetycznej budynku 

Urzędu Miejskiego w Prudniku" w ramach projektu "Termomodernizacja obiektów użyteczności 

publicznej na terenie Subregionu Południowego" - etap II. 

14. Dokonuje się zwiększenia dochodów majątkowych w dziale 801 w § 0870 o kwotę 183,98zł z 

tytułu sprzedaży składników majątkowych tj. zdemontowanych elementów placu zabaw.  

15. Dokonuje się zwiększenia dochodów majątkowych w dziale 801 w § 6350 o kwotę 150.000,00zł 

ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w ramach programu 

"Wyrównywanie różnic między regionami III" za zrealizowane zadanie pn. "Dobudowa windy w 

Zespole Szkolno Przedszkolnym nr 2  - PSP nr 3 przy ul. Szkolnej 12 w Prudniku".  

16. W związku z zebraniem wiejskim Sołectwa Szybowice dokonuje się zmian w planowanych 

zadaniach ze środków Funduszu Sołeckiego poprzez: 

- w dziale 010 rozdziale 01095  zmniejszenie zadania pn. „Organizacja Dożynek Gminnych w 

Szybowicach” o kwotę 5.000,00zł , a zwiększenie zadania pn. „Organizacja uroczystości wiejskich 

we wsi Szybowice” o kwotę 12.000,00zł, 

- w dziale 900 rozdziale 90015  zmniejszenie w zadania pn. „Uzupełnienie oświetlenia we wsi 

Szybowice /słup nr 301/” o kwotę 1.000,00zł (oszczędności na zadaniu),  

- w dziale 900 rozdziale 90095 odstąpienie od realizacji zadania majątkowego pn. 

„Zagospodarowanie działki gminnej Nr 642/4 w Szybowicach” o kwotę 26.000,00zł, 
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- w dziale 921 rozdziale 92109 zwiększenie wydatków bieżących na nowe zadania pn. „Renowacja 

parkietu w WDK Szybowice” o kwotę 14.000,00zł oraz pn. „Rozbudowa i naprawa systemu 

monitoringu przy WDK Szybowice” o kwotę 6.000,00zł. 

17. W związku z zebraniem wiejskim Sołectwa Mieszkowice dokonuje się zmian w planowanych 

zadaniach ze środków Funduszu Sołeckiego w dziale 921 rozdziale 92109 poprzez zmniejszenie 

zadania pn. „Wykonanie ekspertyzy budynku przeznaczonego do rozbiórki w Mieszkowicach” o 

kwotę 3.855,00zł (oszczędności w realizacji zadania) i zwiększenie nowego zadania pn. „Remont 

korytarza w WDK Mieszkowice” o kwotę 3.855,00zł. 

18. Dokonuje się zmniejszenia wydatków w nw. zadaniach pozostałych po podpisaniu umowy na 

wykonanie dokumentacji: 

- w dziale 600 rozdziale 60016 o kwotę 25.000,00zł w zadaniu pn. „Wykonanie projektu na drogę 

wewnętrzną w Dębowcu”; 

- w dziale 754 rozdziale 75412 o kwotę 7.066,50zł w zadaniu pn. „Rozbudowa remizy w 

Piorunkowicach - dokumentacja”.  

 - w dziale 801 rozdziale 80101 o kwotę 43.900,00zł w zadaniu pn. „Modernizacja kotłowni i kuchni 

wraz z budową przyłącza gazowego do budynku Szkoły Podstawowej Stowarzyszenia Rozwoju i 

Promocji Wsi Łąka Prudnicka "Złoty Potok"”.  

19. Dokonuje się zmniejszenia wydatków na dodatkowe wynagrodzenie roczne w dziale 750 

rozdziale 75075 o kwotę 7.193,00zł i zwiększenia wydatków związanych z organizacją VIII 

Memoriału im. Stanisława Szozdy w dziale 926 rozdziale 92605 o kwotę 7.193,00zł. 

20. Dokonuje się zmniejszenia wydatków bieżących w dziale 801 rozdziale 80195 o kwotę 

1.500,00zł oraz w rozdziale 80113 o kwotę 5.000,00zł i dokonuje się zwiększenia wydatków w 

dziale 750 rozdziale 75085 o kwotę 6.500,00zł z przeznaczeniem m.in. na zapłatę abonamentu za 

programy użytkowe w GZOiW. 

21. Dokonuje się zwiększenia wydatków w dziale 700 rozdziale 70095 o kwotę 90.000,00zł z 

przeznaczeniem na opłaty energii i usług dotyczących zarządzania nieruchomościami stanowiącymi 

własność Gminy Prudnik.  

22. Dokonuje się w dziale 750 rozdziale 75023 zwiększenia wydatków bieżących o kwotę 

16.521,25zł i majątkowych o kwotę 101.633,95zł na realizację zadania pn. „Telemost do 

komunikacji i współpracy Bruntál - Prudnik" ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju 

Regionalnego (85%) w ramach Programu Współpracy Transgranicznej INTERREG V-A Republika 

Czeska-Polska na lata 2014-2020. Realizacja zadania pozwoli na wykorzystanie zakupionego sprzętu 

do prezentacji, szkoleń, kontaktów między miastami partnerskimi, a także do przeprowadzania 

telekonferencji, sesji zdalnych czy wyświetleń wyników głosowań radnych.  

23. Dokonuje się zwiększenia wydatków bieżących, głównie opłaty usług pocztowych w dziale 750 

rozdziale 75023 o kwotę 20.000,00zł. 

24. Dokonuje się zwiększenia wydatków w dziale 754: 

- rozdziale 75412 o kwotę 29.000,00zł na opłaty energii elektrycznej, badania lekarskie członków 

OSP i ubezpieczenia; 

- rozdziale 75412 o kwotę 9.000,00zł na zadanie pn. „Przebudowa budynku remizy OSP w 

Moszczance - II etap" - na przygotowanie posadzki i wjazdu do remizy OSP w celu zamontowania 

nowej bramy pozyskanej przez ochotników, 

- rozdziale 75416 o kwotę 2.500,00zł m. in. na zakup paliwa do samochodu służbowego Straży 

Miejskiej, 

- rozdziale 75495 o kwotę 600,00zł na opłaty energii elektrycznej. 

25. Dokonuje się zwiększenia wydatków w dziale 758 rozdziale 75818 o kwotę 70.000,00zł na 

zwiększenie rezerwy celowej na inwestycje i  zakupy inwestycyjne. 

26. Dokonuje się zwiększenia wydatków bieżących w dziale 900 rozdziale 90001 o kwotę 

80.000,00zł na opłaty za wody opadowe i roztopowe. 

27. Dokonuje się zwiększenia wydatków bieżących w dziale 900 rozdziale 90095 o kwotę 2.460,00zł 
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na odtworzenie oraz konserwację odwodnień i rowów gminnych. 

28. Dokonuje się zwiększenia dotacji dla Muzeum Ziemi Prudnickiej na bieżącą działalność w dziale 

921 rozdziale 92118 o kwotę 20.000,00 zł.  

 

Radny Stanisław Mięczakowski poruszył kwestię zmniejszenia w dziale 801 rozdziale 80101 o 

kwotę 43.900,00 zł w zadaniu pn. „Modernizacja kotłowni i kuchni wraz z budową przyłącza 

gazowego do budynku Szkoły Podstawowej Stowarzyszenia Rozwoju i Promocji Wsi Łąka 

Prudnicka "Złoty Potok"”.  

Skarbnik Wioleta Zator wyjaśniła, że zmniejszenie wydatków w tym dziale spowodowane jest 

oszczędnościami, które wyniknęły  po podpisaniu umowy na wykonanie dokumentacji. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Wobec powyższego projekt uchwały druk nr 804 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2021 rok (druk nr 804) 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

2) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Prudnik na lata 2021 - 2024 (druk nr 805): 

Załącznik nr 1 do uchwały  

Zmiany w dochodach i wydatkach budżetu 2021 r. 

Zgodnie z przepisem art. 229 ustawy wartości przyjęte w wieloletniej prognozie finansowej 

i budżecie jednostki samorządu terytorialnego powinny być zgodne co najmniej w zakresie wyniku 

budżetu i związanych z nim kwot przychodów i rozchodów oraz długu jednostki samorządu 

terytorialnego.  

W celu dostosowania wielkości ujętych w WPF z wielkościami ujętymi w budżecie Gminy Prudnik 

na 2021 r. dokonano zmian w załączniku nr 1 do uchwały nr XXXIV/565/2020 Rady Miejskiej w 

Prudniku z dnia 18 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Prudnik na lata 2021 - 2024 w związku z podjętymi do dnia 19.08.2021 r. zarządzeniami Burmistrza 

Prudnika, a także z przedłożoną na bieżącą sesję RM uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Prudnik na 2021 r.  

Powyższe zmiany nie miały wpływu na wynik budżetu oraz na kwotę długu. Wartości przyjęte 

w wieloletniej prognozie finansowej i budżecie Gminy Prudnik na 2021 r. są zgodne. 
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Załącznik nr 2 do uchwały  

1. Wprowadza się nowe przedsięwzięcie bieżące i majątkowe pn. „Telemost do komunikacji i 

współpracy Bruntál - Prudnik”. Projekt współfinansowany w 85% ze środków Europejskiego 

Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Programu Współpracy Transgranicznej INTERREG V-

A Republika Czeska-Polska na lata 2014-2020. Zadanie będzie realizowane przez Urząd Miejski w 

Prudniku w latach 2021-2023 z łącznymi nakładami w kwocie 126.315,00zł, z tego w 2021 r. -

118.155,21zł, w 2022 r. -6.994,08zł, w 2023 r. 1.165,71zł. Realizacja zadania pozwoli na 

wykorzystanie zakupionego sprzętu do prezentacji, szkoleń, kontaktów między miastami 

partnerskimi, a także do przeprowadzania telekonferencji, sesji zdalnych czy wyświetleń wyników 

głosowań radnych.  

2. Wprowadza się nowe przedsięwzięcie majątkowe pn. „Przebudowa dwóch przejść dla pieszych ul. 

Piastowskiej w Prudniku w obrębie skrzyżowania z ul. Plac Wolności” w kwocie 100.000,00zł, z 

tego kwota 80.000,00zł stanowi dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Zadanie 

będzie realizowane przez Urząd Miejski w Prudniku w latach 2021-2022.  

3. Wprowadza się nowe przedsięwzięcie majątkowe pn. „Przebudowa dwóch przejść dla pieszych ul. 

Piastowskiej w Prudniku w obrębie skrzyżowania z ul. Kopernika” w kwocie 100.000,00zł, z tego 

kwota 80.000,00zł stanowi dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Zadanie będzie 

realizowane przez Urząd Miejski w Prudniku w latach 2021-2022.  

4. Wprowadza się nowe przedsięwzięcie majątkowe pn. „Budowa drogi ul. Działkowej Prudnik - 

Łąka Prudnicka” Zadanie planuje się zrealizować w latach 2021-2022.  

5. Dokonuje się zmian w przedsięwzięciu majątkowym pn. „Modernizacja kotłowni i kuchni wraz z 

budową przyłącza gazowego do budynku Szkoły Podstawowej Stowarzyszenia Rozwoju i Promocji 

Wsi Łąka Prudnicka "Złoty Potok"” poprzez zmniejszenie nakładów na 2021 r. o kwotę 43.900,00zł 

w wyniku oszczędności po podpisaniu umowy na wykonanie dokumentacji i zwiększenie nakładów 

na 2022 r. do kwoty 100.000,00zł. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 805 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2021 - 2024 (druk nr 805) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

3) w sprawie zbycia lokali mieszkalnych (druk nr 806 - 821) 
Projekty uchwał omówiła Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik.  
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Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekty uchwał zostały poddane pod głosowanie blokiem.  

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie zbycia lokali mieszkalnych (druki nr 806-821) blokiem 

kolejno przez: 

Komisja ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

4) zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 822 - 827a) 

Projekty uchwał omówiła naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Projekty uchwał zostały poddane pod głosowanie blokiem. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanych (druk nr 822-

827 a) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

5) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 828 - 851) 
Projekty uchwał omówiła naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik.  
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Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Projekty uchwał zostały poddane pod głosowanie blokiem. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 828-851) 

kolejno przez:  

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

6) wynajęcia nieruchomości (druk nr 851) 
Projekt uchwały druk nr 851 omówił Burmistrz Grzegorz Zawiślak. 

Projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym na rzecz 

dotychczasowego najemcy - Henniges Automotive Prudnik Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością, na okres dłuższy niż trzy lata, nieruchomości położonej przy ul. Nyskiej 17a  

w Prudniku na obszarze Specjalnej Strefy Ekonomicznej "Podstrefa Prudnik", oznaczonej na mapie 

nr 12 - obręb Prudnik jako działka numer 1984/140 o powierzchni 0,6718 ha, będącej własnością 

Skarbu Państwa w użytkowaniu wieczystym Gminy Prudnik, zabudowanej budynkiem 

przemysłowym (halą produkcyjną), stanowiącym odrębny od gruntu przedmiot własności. Aktualna 

umowa najmu przedmiotowej nieruchomości obowiązuje do dnia 14 września 2021 r. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 851 został poddany pod głosowanie kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 
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NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

7) oddania w najem lokali użytkowych w Regionalnych Inkubatorach Przedsiębiorczości (druk 

nr 852) 
Zgodnie z Zarządzeniem Nr 272/2019 Burmistrza Prudnika z dnia 27 grudnia 2019 r. w sprawie 

Regulaminu wynajmowania lokali użytkowych w Regionalnym Inkubatorze Przedsiębiorczości -  

Lokale użytkowe wchodzące w skład tych inkubatorów oddawane są w najem z zachowaniem 

warunków określonych w ustawie o gospodarce nieruchomościami według której umowy najmu 

lokali wchodzących w skład zasobu zawierane na czas nieoznaczony lub oznaczony dłuższy niż 

3 lata wymagają zgody Rady Miejskiej. Zgoda taka jest wymagana również, gdy po umowie 

zawartej na czas oznaczony do lat 3 strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta 

sama nieruchomość. 

Umowa najmu lokalu użytkowego Nr 1, Nr 2, Nr 5 przy Placu Wolności 6 zawarta została na czas 

oznaczony na okres 3 lat od 30 lipca 2018 r. do 29 lipca 2021 r. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 851 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowania uchwały w sprawie oddania w najem lokali użytkowych w Regionalnych 

Inkubatorach Przedsiębiorczości (druk nr 852) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

8) przyjęcia sprawozdania Burmistrza Prudnika (druk nr 853) 
Projekt uchwały druk nr 853 omówił Burmistrz Prudnika. Oznajmił, że jest to finalizacja porozumień 

z firmą Henniges, które trwały niemalże od początku roku.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 853 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Burmistrza Prudnika (druk nr 

853) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komijsę Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

9) propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 854) 
Działka o nr 2235/32 oraz część działki nr 2229 oznaczona na mapie nr 19 obręb Prudnik została 

dołączona i zabudowana do pasa drogi publicznej ul. Dębowej po wcześniejszym trwałym jej 

wyłączeniu z produkcji rolnej. W związku z tym że działka i droga stanowią jeden ciąg 

komunikacyjny, zaliczenie jej do kategorii dróg gminnych jest w pełni uzasadnione. Nadanie 

kategorii jest zgodne z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego.   

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 854 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

(druk nr 854) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

10) propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 855) 

Działka o nr 1021/743 oznaczona na mapie nr 4 obręb Prudnik została dołączona i zabudowana do 

pasa drogi publicznej ul. Akacjowej po wcześniejszym trwałym jej wyłączeniu z produkcji rolnej. W 

związku z tym że działka i droga stanowią jeden ciąg komunikacyjny, zaliczenie jej do kategorii 

dróg gminnych jest w pełni uzasadnione. Nadanie kategorii jest zgodne z miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 
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Projekt uchwały druk nr 855 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

(druk nr 855) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

11) propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 856) 
Działki o nr 2089/156 i część działki 2160/156 oznaczona na mapie nr 6 obręb Prudnik stanowią pas 

drogi wewnętrznej  ul. gen. Stanisława Maczka. Zaliczenie tej drogi do kategorii drogi publicznej 

gminnej  jest zgodne z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 856 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

(druk nr 856) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 
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12) zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu usuwania wyrobów zawierających 

azbest z terenu Gminy Prudnik wraz z inwentaryzacją na lata 2016-2032” (druk nr 857) 
Dynamiczne zmiany w inwentaryzacji wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Prudnik 

wymuszają zmiany uchwały w sprawie przyjęcia „Programu usuwania wyrobów zawierających 

azbest z terenu Gminy Prudnik wraz z inwentaryzacją na lata 2016-2032”. 

Aby tego uniknąć dokonuje się wyłączenia załącznika Nr 4 tj. „Zbiorczego zestawienia wyników 

inwentaryzacji  wyrobów zawierających azbest przeprowadzonej na terenie gminy Prudnik” z 

załącznika do uchwały Nr XXVIII/502/216 Rady Miejskiej w Prudniku z dnia  

29 września 2016 r. Pozwoli to na bieżące wprowadzenie zmian w inwentaryzacji wyrobów 

zawierających azbest z terenu Gminy Prudnik, m.in. w zakresie stopnia użytkowania wyrobów 

zawierających azbest lub wprowadzenie posesji, które nie zostały ujęte w inwentaryzacji wyrobów 

zawierających azbest. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 857 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu usuwania 

wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Prudnik wraz z inwentaryzacją na lata 2016-2032” 

(druk nr 857) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

13) określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Prudnik w roku szkolnym 2021/2022 

(druk nr 858) 
Projekt uchwały omówiła Dyrektor GZOiW Maria Strońska. 

Art. 32 ust. 6 ustawy Prawo oświatowe stanowi:   

„Obowiązkiem gminy jest zapewnienie niepełnosprawnym dzieciom pięcioletnim 

 i sześcioletnim oraz dzieciom objętym wychowaniem przedszkolnym na podstawie art. 31 ust. 2 

bezpłatnego transportu  i opieki w czasie przewozu do najbliższego przedszkola, oddziału 

przedszkolnego w szkole podstawowej, innej formy wychowania przedszkolnego lub ośrodka 

rewalidacyjno-wychowawczego. 

Art. 39 ust. 4 ustawy Prawo oświatowe stanowi:  

„Obowiązkiem gminy jest:  

1) zapewnienie uczniom niepełnosprawnym, których kształcenie i wychowanie odbywa się na 

podstawie art. 127, bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu do najbliższej szkoły 

podstawowej, a uczniom z niepełnosprawnością ruchową, w tym z afazją, 
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z niepełnosprawnością intelektualną w stopniu umiarkowanym lub znacznym – także  

do najbliższej szkoły ponadpodstawowej, do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w 

którym uczeń kończy 21. rok życia;  

2) zapewnienie dzieciom i młodzieży, o których mowa w art. 36 ust. 17, a także dzieciom i 

młodzieży z niepełnosprawnościami sprzężonymi, z których jedną z niepełnosprawności jest 

niepełnosprawność intelektualna, bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu do ośrodka 

rewalidacyjno-wychowawczego, do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą:  

a) 24. rok życia – w przypadku uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi, z których jedną z 

niepełnosprawności jest niepełnosprawność intelektualna,  

b) 25. rok życia – w przypadku uczestników zajęć rewalidacyjno-wychowawczych. 

Art. 39a. ust.1 ustawy Prawo oświatowe stanowi: 

„Obowiązki, o których mowa w art. 32 ust. 6 i art. 39 ust. 4, gmina spełnia poprzez zorganizowanie 

bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu dzieci, młodzieży i uczniów we własnym zakresie 

albo poprzez zwrot rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców” na 

podstawie wzoru, zawartego w art. 39 a pkt. 2, w którym jedną z danych jest cena paliwa. 

Zgodnie z art. 39a ust. 3 Prawa oświatowego średnią cenę paliwa w gminie określa na każdy 

rok szkolny rada gminy, uwzględniając ceny jednostki paliwa w gminie. 

Dla ustalenia średniej ceny paliwa wzięto pod uwagę średnie ceny paliw stacji benzynowych  

 w Prudniku: Circle K.( ul. Wiejska), PEGAZ (przy ul. Nyskiej), PIEPRZYK (ul. Dąbrowskiego)  

w dniu 01 lipca 2021r. 
 Pieprzyk ul. Nyska Circle K średnia 2020/2021 wzrost 

ON 5,49 5,75 5,59 5,61 4,25 32% 

Benzyna Pb 95 5,53 5,53 5,58 5,55 4,28 30% 

autogaz 2,37 2,41 2,45 2,41 2,00 20% 

 

Ceny paliw znacząco wzrosły w stosunku do cen przyjętych Uchwałą Nr XXX/501/2020 Rady 

Miejskiej  w Prudniku z dnia 27 sierpnia 2020 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w 

Gminie Prudnik w roku szkolnym 2020/2021. 

Wobec powyższego podjęcie uchwały jest zasadne. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 858 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Prudnik 

w roku szkolnym 2021/2022 (druk nr 858) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 
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14) zmiany uchwały w sprawie opłat za świadczenia w przedszkolach publicznych 

prowadzonych przez Gminę Prudnik oraz za pobyt dzieci w oddziałach żłobkowych 

przedszkoli publicznych prowadzonych przez Gminę Prudnik (druk nr 859) 
Art.58  ust. 1 ustawy z dnia 4 lutego 2011r. o opiece nad dziećmi w wieku  do lat 3 (Dz.U.  z 2016r. 

poz. 157) upoważnia radę gminy  do ustalenia w drodze uchwały opłat za pobyt i wyżywienie 

dziecka w żłobku.  

Od stycznia 2017r., tj. od podjęcia uchwały w sprawie opłat za świadczenia w przedszkolach 

publicznych prowadzonych przez Gminę Prudnik oraz za pobyt dzieci w oddziałach żłobkowych 

przedszkoli publicznych prowadzonych przez Gminę Prudnik opłaty za pobyt dziecka w oddziałach 

żłobkowych  nie były podnoszone. Obowiązująca uchwala nie reguluje również kwestii, dotyczących 

wysokości opłat za godziny przekraczające 10-godzinny pobyt dziecka w oddziale oraz wysokości 

maksymalnej opłaty za wyżywienie.  

Proponowane zmiany w uchwale obejmują wskazane poniżej zagadnienia: 

a) podniesienie opłaty miesięcznej za pobyt dziecka w oddziale żłobkowym do 200 zł (obecnie 

120 zł); 

b) wprowadzenie opłaty za pobyt dziecka powyżej 10 godzin dziennie; 

c) ustalenie maksymalnej opłaty za wyżywienie w wysokości 8zł dziennie,  

z uwzględnieniem, że  obowiązującą stawkę opłaty ustala dyrektor placówki; 

d) skreślenie zapisu, dotyczącego zwrotu środków z tytułu nieobecności dziecka w oddziale 

żłobkowym. 

Wprowadzone zmiany są niezbędne  do zapewnienia budżetu  na ciągle rosnące wydatki,  

ponoszone  na funkcjonowanie oddziałów żłobkowych w Gminie Prudnik. Konieczność podniesienia 

opłat za pobyt dziecka  w oddziale wynika z analizy istotnych, niżej wymienionych czynników: 

- aktualne opłaty ponoszone przez rodziców za pobyt : 120 zł/ za miesiąc (są najniższe,  

 w  porównaniu z innymi placówkami  województwa opolskiego). 

Przewodniczący Andrzej Gajewski poprosił o informację kiedy ostatnio uległy zmianę ceny za 

żłobek? 

Dyrektor GZOiW wyjaśniła, że stawka opłat w żłobkach jest niezmienna od 2012 lub 2013 roku. W 

2017 podejmowana była uchwała zmieniająca stawki w przedszkolach, natomiast stawki w żłobku 

od wielu lat są na tym samym poziomie.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Projekt uchwały druk nr 859 został poddany pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie opłat za świadczenia 

w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Prudnik oraz za pobyt dzieci w oddziałach 

żłobkowych przedszkoli publicznych prowadzonych przez Gminę Prudnik (druk nr 859) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

15) rozpatrzenia petycji dotyczącej budynku byłego Wiejskiego Domu Kultury w Łące 

Prudnickiej (druk nr 860) 

W dniu 29.09.2020 r. do Rady Miejskiej w Prudniku wpłynęła petycja mieszkańców Łąki 

Prudnickiej w sprawie zagospodarowania budynku byłego Wiejskiego Domu Kultury, mieszczącego 

się w Łące Prudnickiej przy ul. Nad Złotym Potokiem 68, na potrzeby społeczności wsi. 

W  przedmiotowej sprawie odbyły się cztery posiedzenia Komisji Skarg Wniosków i Petycji, która 

analizowała sprawy będące przedmiotem petycji. Na potrzeby Komisji wykonana została ekspertyza 

aktualnego stanu technicznego obiektu, przedstawione zostały również koszty funkcjonowania 

budynku za 2019 r. W związku ze stwierdzonym w ekspertyzie złym stanem technicznym obiektu, 

Komisja postanowiła przedstawić ten dokument osobom składającym petycję w celu jego 

przeanalizowania. Poważne wątpliwości Komisji budziły koszty związane z doprowadzeniem 

nieruchomości do właściwego stanu technicznego. Na otrzymane stanowisko składających petycję - 

Koła Gospodyń Wiejskich „Złoty Potok” oraz Sołtysa i Rady Sołeckiej Sołectwa Łąka Prudnicka, 

Komisja w porozumieniu z Burmistrzem Prudnika postanowiła, że ostateczna decyzja co do dalszych 

losów budynku zapadnie po zapoznaniu się z opinią Zebrania Wiejskiego wsi Łąka Prudnicka. 

W głosowaniu większością głosów - mieszkańcy wsi Łąka Prudnicka obecni na zebraniu, 

zawnioskowali o przekazanie obiektu na potrzeby społeczności wsi. W trakcie zebrania Burmistrz 

Prudnika, przychylił się do wniosku mieszkańców i wyraził zgodę na wydzierżawienie obiektu na 

rzecz podmiotu/stowarzyszenia działającego na rzecz  mieszkańców wsi Łąka Prudnicka . 

Głos zabrała sołtys Czyżowic Alicja Zawiślak, która wyraziła zdanie, że nie można patrzeć tylko 

na Łąkę Prudnicką. Został tam wybudowany obiekt, aby zejść z kosztów prowadzenia dwóch 

odrębnych, a mieszkańcy w dalszym ciągu domagają się aktywności starego WDK. Sołtys wyraziła 

zdanie, że inne miejscowości też mają potrzeby. 

Radny Stanisław Mięczakowski wyjaśnił, że Stowarzyszenie chce przejąć budynek i przejąć 

całkowite koszty jego utrzymania. 

Między radnymi wywiązała się długa dyskusja dotycząca ogólnego stanu budynków wiejskich 

domów kultury w poszczególnych sołectwach, zasadności wynajmowania obiektu w Łące 

Prudnickiej. 

Burmistrz wyjaśnił, że zasady przejęcia obiektu przez Stowarzyszenie zostaną ustalone po podjęciu 

uchwały na sesji. 

Po zakończonej dyskusji projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej budynku byłego 

Wiejskiego Domu Kultury w Łące Prudnickiej (druk nr 860) kolejno przez:  

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Gajewski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 
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Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Gajewski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

7. Sprawy bieżące komisji, zamknięcie porządku obrad. 
 

Sołtys Szybowic Damian Szepelawy przedstawił po krótce jakie wydarzenia miały miejsce od 

ostatniej komisji do dzisiaj w związku z utrudnieniami wynikającymi z budowy kanalizacji w 

miejscowości Szybowice.  Oznajmił, że na jednym ze spotkań, w porozumieniu ze Stadniną Koni 

ustalono, że zostać utwardzona ta droga w Szybowicach, która została zniszczona w latach 

wcześniejszych do momentu rozpoczęcia roku szkolnego.  

Burmistrz oznajmił, że wczoraj był u prezesa stadniny Koni i rozmawiał z nim na ten temat. Na 

dniach zadanie ma być realizowane. Jest opóźnienie związane z postojem kopalni, w związku z czym 

nie udało się pozyskać kamienia w odpowiednim czasie. Burmistrz oznajmił, że wywiąże się z 

deklaracji pozyskania kamienia. 

Między obecnymi na komisji wywiązała się rozmowa na temat dróg niszczonych na terenach 

wiejskich zarówno przez rolników jak i Stadniny Koni. 

Burmistrz oznajmił, że jeśli sołtysi są świadkami niszczenia dróg, aby zgłaszali to bezpośrednio do 

gminy. Wówczas będzie można zainterweniować.  

 

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej zapytał radnych czy 

ktoś ma uwagi do protokołu sporządzonego po odbytym przeglądzie Wiejskich Domów Kultury? 

Radni nie wnieśli uwag do przedłożonego przez Przewodniczącego protokołu. Przewodniczący 

poddał pod głosowanie jego przyjęcie. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej Rady Miejskiej w Prudniku z przeglądu 

Wiejskich Domów Kultury będących w zarządzaniu Prudnickiego Domu Kultury na terenie Gminy 

Prudnik.  

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty przez Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej.  

 

Wracając do kwestii związanej z drogami sołtys Rudziczki Andrzej Włosek oznajmił, że na drodze 

łączącej Szybowice z Mieszkowicami dochodzi do sytuacji klinowania się samochodów mijających 

się.  Jest to bardzo uciążliwy problem dla mieszkańców i osób korzystających z tych dróg. Sołtys 

zapytał czy jest możliwość zwrócenia się do Powiatu o to, aby przejechać specjalistycznym sprzętem 

celem jej poszerzenia? Kontynuując wypowiedź Sołtys zapytał czy plac w Rudziczce koło kościoła 
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będzie w najbliższym czasie robiony? Trzeba wykorzystać czas, kiedy jeszcze jest sucho. 

Burmistrz oznajmił, że w najbliższy piątek ma umówione spotkanie z naczelnikiem Wydziału 

Inwestycji, gdzie zostaną uzgodnione plany na najbliższy czas. 

 

Przewodniczący Komisji oznajmił, że Komisyjnie zwróci się do Starostwa z prośbą zgłoszoną przez 

Sołtysa.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Sołtysa Andrzeja Włoska.  

Głosowano w sprawie: 
Przekazania wniosku zgłoszonego przez Sołtysa Andrzeja Włoska do Starostwa.   

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono. 

 

 

 

 

 Przewodniczący Komisji  

Rewizyjnej 

 

Josel Czerniak 

 

 

  

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 
 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


